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Helyben

Tisztelt Elnök Asszoiy!

„Milyen érdek fűződik a Bólyi Mezőgazdasági Rt . privatizációjához?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kiss Péter a Miniszterelnöki Hivatalt
vezető miniszterhez . Akérdésrea választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter úr!

Komoly felháborodást keltett Mohács térségében a hír, miszerint a Medgyessy Kormány a
megye legnagyobb állazni tulajdonú vállalatának értékesítését tervezi. A Bólyi Mezőgazdasági
Rt. stratégiai fontosságú Cége a Dél-Dunántúlnak . Mintagazdaságként lehetőséget biztosít a
fajtanemesítőknek, új mezőgazdasági technológiák kidolgozóinak arra, hogy újításukat
bemutassák, kipróbálják és tovább tökéletesítsék .
1 600 dolgozónak és családnak biztosít hosszú távú megélhetést_ Több száz mezőgazdasági
társaságnak és egyéni gazdálkodónak jelent biztos partnert és segítő kezet a nehéz időkre,
ezzel újabb 1600 ember sorsáról gondoskodik. Több mint gazdasági társaság, a térség
szociális hálójának is fontos része egyben . Ezt a szerepét úgy képes betölteni, hogy évente
400-5Q0 millió forintos nyereséget tennel .
Nem értik a térségben élő polgárok, hogy rní inspirálja a szocialista Korrnányt e több
szempontból is kiemelkedő jelentőségű cég eladására . Szóbeszéd tárgyát képezi bizonyos
érdekcsoportok helyzetbe hozása, ílletve maguknak a cégvezetőknek azon szándéka, hogy
saját részükre kimentsék az állami vagyont . Felmerült Lamperth Mónika belüg_yrniniszter
asszony férjének várható szerepe is, mivel sokak megdöbbenésére a kormányváltást követően
sebtében menesztett vezetők helyére az Igazgatóság tagjává választották .
Jó volna mielőbb tisztázni a kormányzati szándékot a helyiek tisztánlátása érdekében .
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Kérdezem ezért tisztelt miniszter úrtól -

" indokolja a több száz milliós nyereséget termelő, a térségben stratégiaí szerepet
betvltő, tdbb ezer embert foglalkoztató Bólyi Mezőgazdasági Részvénytársaság
privatizálását?
Nem tart attól, hogy az eladást követően több száz ember kerül az utcára,
bizonytalanná téve ezzel családok százainak megélhetését?
Nem tartja-e összeférhetetlennek Lamperth Mónika belügyminiszter asszony
férjének Igazgatótanácsi tagságát egy 90%-os állami tulajdonnal bíró társaságban?
Nem látja-e veszélyét annak, hogy a kornxányzati köröket is eléró pénzmosási
botrány során eltűnt milliárdok az esetleges privatizáció kapcsán „megtisztulva"
kerülnek elő?

Várom megtisztelő válaszátl

Budapest, 2003 . szeptember 11 .
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